

Herstedvester Grundejerforening

Referat af bestyrelsesmøde 31/10 - 2017

Referent: Poul

Dagsorden:

1. Økonomi, Dennis.
2. Status lokalplan, Dorte.
3. Diverse byggesager i landsbyen, Jens-Erik.
4. Forskønnelse af grønne arealer, Jens-Erik.
5. Stativordningen.
6. Vælgermøde 9/11.
7. Vejbelysning og lampetyper.
8. Eventuelt.

Referat:

0. Til stede hos Dennis var: Henrik, Robert, Dorte, Dennis, Jens-Erik og Poul.
1. Økonomien kører som planlagt. 20 er blevet rykket for kontingent, 11 af disse har betalt. De resterende vil modtage nok en rykker. Samarbejdet med Nets er nu endelig afviklet.
2. Dorte, Robert og Jens-Erik har været til møde med vores nye kontakt til kommunen, Mette Kirstine Brix. Kommunen har besluttet at der skal lave separate lokalplaner for hhv. Landsbyen, Hjørnegården og Horsholmstræde. Bestyrelsen har markeret sin utilfredshed med at målet ikke længere er en samlet plan for hele grundejerforeningens område. Kommunen var positiv over for en indføje en paragraf om at grundejere i landsbyen har pligt til at være medlem af grundejerforeningen. Kommunens oplæg til lokalplan samt referatet af mødet med kommunen lægges på grundejerforeningens hjemmeside.
3. Intet nyt om Hjørnegrunden. Bakkegården har fået dispensation til at udstykke fem rækkehuse i Herstedvesterstræde 56; tidsplan kendes ikke. Storstræde 21/23 har fået tilladelse til ombygning af erhvervslejemålet til 13 rækkehuse. I Herstedvesterstræde 49 (Herstedly) er der nu et Bed & Breakfast i drift. Der rapporteres ingen naboproblemer. Storstræde 49 (Den gamle Smedje) har været behandlet på et møde med Dorthe Henriksen og Christian Marklund fra kommunen samt adskillige repræsentanter landsbyen. Her blev det fastlagt grønningen bag smedjen hører til landsbyen, således at Storstræde 49 ikke har hævd på området. Referat af mødet kommer på hjemmesiden når alle deltagere har godkendt det. Der er måske en tvist under opsejling om hvor skellet mellem Storstræde 49 og det grønne areal skal være.
4. Der sættes et detailmøde op med Kjeld Frandsen. Her skal der laves en plan for beskæring og forskønnelse. Retningslinjerne for arbejdet baserer sig på det som er refereret fra tidligere bestyrelsesmøder. Jens-Erik, Robert og Dennis deltager.
5. Kommunen tilbyder at holde et møde med landsbyen om status på affaldsordningen. Bestyrelsen mener ikke et separat møde om affaldsordningen er nødvendigt for nærværende. Måske som et

Herstedvester Grundejerforening

Referat af bestyrelsesmøde 31/10 - 2017

Referent: Poul

punkt under et møde om gadelys. Slutnotatet fra kommunens ad hoc arbejdsgruppe for gadelys er at finde på grundejerforeningens hjemmeside.

6. Forsamlingshuset arrangerer et vælgermøde den 9/11. Jens-Erik deltager. Derudover har grundejerforeningen ingen aktier i det arrangement.
7. Kommunen forventer at kontakte os i løbet af efteråret og gå i jorden med nyt gadelys i løbet af 2018. Vi forventer stadig at holde landsbymøde om gadelyset, når vi har hørt fra kommunen.
8. Ingen punkter under eventuelt.

Næste møde bliver den 5/12 kl. 19:30 på Felix Bøfhus. Robert indkalder til et møde i slutningen af januar eller begyndelsen af februar.

Bestyrelsen gik hjem i god ro og orden.